

## ULUSLARARASI ÜNİVERSİTELER KONSEYİ YÖNETİM KURULU ANKARA'DA TOPLANDI

Uluslararası Üniversiteler Konseyi Yönetim Kurulu toplantısı, Kurucu Başkan Orhan Hikmet Azizoğlu başkanlığında 10.06.2020 tarihinde Ankara'da yapıldı. Toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Muhammed Hasan Aslan, Yönetim Kurulu Başkan Vekili Prof. Dr. Mahmut Doğru, Genel Sekreter Prof. Dr. İrfan Aslan, Genel Koordinatör Prof. Dr. Uğur Çevik ve yönetim kurulu üyeleri Prof. Dr. Fethi Ahmet Polat ile Prof. Dr. Şefik Tüfenkçi de katıldı. Toplantının tek gündemi, Türkiye'deki üniversitelere konsey aracılığı ile yabancı uyruklu öğrenci getirilmesi oldu. Toplantıda, bir sonraki yönetim kurulunun 03.07.2020 tarihinde Ankara'da yapılması kararı alındı.

## THE BOARD OF THE INTERNATIONAL UNIVERSITIES COUNCIL CONVENED IN ANKARA

International Universities Council Administrative Board meeting was held in Ankara on 10.06.2020 under the chairmanship of Founder President Orhan Hikmet Azizoğlu. Chairman of the Board Prof. Dr. Muhammed Hasan Aslan, Vice Chairman of the Board of Directors Prof. Dr. Mahmut Doğru, General Secretary Prof. Dr. İrfan Aslan, General Coordinator Prof. Dr. Uğur Çevik and board members Prof. Dr. Fethi Ahmet Polat and Prof. Dr. Sefik Tufenkci also attended the meeting. The only agenda of the meeting was acceptance of foreign students to universities in Turkey through the council. At the meeting, it was decided also to hold the next board of directors on 03.07.2020 in Ankara.

اجتماع مجلس الجامعات العالمي في أنقرة :

عُقد اجتماع المجلس الإداري لمجلس الجامعات العالمي في أنقرة في 10.06.2020 برئاسة أورهان حكمت عزيز أوغلو الرئيس المؤسس للمجلس. وحضر د. محمد حسن أصلان رئيس مجلس الإدارة و أ. د. محمود دوغرو نائب رئيس مجلس الإدارة و أ. د. عرفان أصلان الأمين العام ، و أ. د. أوغور شويك المنسق العام وأعضاء مجلس الإدارة أ. د. فتحي أحمد بولات و أ. د. شفيق توفنكجي. كان جدول الأعمال الوحيد للاجتماع هو قبول الطلاب الأجانب مع توصية المجلس في الجامعات التركية. في نهاية الاجتماع تقرر عقد مجلس الإدارة المقبل في 03.07.2020 في أنقرة.

